

ouest par partie du lot No 4674-3 et 4674-2, ledit côté mesurant 91.4 pieds et formant une superficie de mille cent quatre-vingt-dix (1190) pieds, mesure anglaise, ledit terrain étant la partie Sud-est du lot No 4674-2 aux plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le boulevard Saint-Paul.

34.—Une rue de forme irrégulière, bornée du côté Nord-est par le lot No 4672, ledit côté mesurant 76.6 pieds; du côté Sud-est par la propriété de la Corporation de Montréal portant le No 4692, ledit côté mesurant 825 pieds; du côté Sud-ouest par le lot No 4679, ledit côté mesurant 79.8 pieds; du côté Nord-ouest par les lots subdivisions Nos 2, 85, 86, 108, 109, 263, 264, 292, 293, 458 et 459 du lot No 4674, ledit côté mesurant 825.0 pieds, et formant une superficie de cinquante-quatre mille quatre cent cinquante (54450) pieds, mesure anglaise; ladite rue étant le lot No 4674-1 au plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le boulevard Saint-Paul.

35.—Un terrain de forme irrégulière, borné du côté Nord-est par partie du lot No 4674-1 (une rue), partie par le lot No 4674-2, partie par le lot No 4674-3, ledit côté mesurant 98.8 pieds; du côté Sud-est par la propriété de la Corporation de Montréal portant le No 4692, ledit côté mesurant 1170.0 pieds; du côté Sud-ouest par le lot No 4680, ledit côté mesurant 100.5 pieds; du côté Nord-ouest par la partie restante du lot No 4679, ledit côté mesurant 1170.0 pieds et formant une superficie de quatre-vingt-dix-sept mille neuf cent cinq (97905) pieds, mesure anglaise; ledit terrain étant la partie Sud-est du lot No 4679 aux plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le boulevard Saint-Paul.

36.—Un terrain de forme irrégulière, borné du côté Nord-est par le lot No 4679, ledit côté mesurant 100.5 pieds; du côté Sud-est par la propriété de la Corporation de Montréal, portant le No 4692, ledit côté mesurant 1193.0 pieds; du côté Sud-ouest par la propriété de la Corporation de Montréal, portant le No 4692, ledit côté mesurant 136.7 pieds; du côté Nord-ouest par la partie du lot No 4680, ledit côté mesurant 1247.3 pieds, et contenant cent trois mille neuf cent cinq (103905) pieds en superficie, mesure anglaise, ledit terrain étant la partie Sud-est du lot No 4680 du boulevard Saint-Paul, aux plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le boulevard Saint-Paul.

Le tout suivant le plan de l'amélioration déposé dans le bureau du surintendant de l'aqueduc de la Cité.

Toutes les dimensions ci-dessus sont en pieds et décimales anglais.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,

DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,

Procureurs de la Cité de Montréal.

HÔTEL DE VILLE,

Montréal, 10 mars, 1908.



TROTTOIRS

IL EST PAR LES PRESENTES ENJOINT à tous propriétaires, occupants ou gardiens de maisons, bâtiments ou lots en cette ville, d'enlever ou de faire enlever immédiatement la neige et la glace sur les trottoirs, en face de leurs propriétés respectives, et de les tenir ainsi libres de neige et de glace à partir du 20 du courant jusqu'à la fin du présent hiver.

Quiconque contreviendra à cet ordre sera poursuivi, suivant la loi.

O. CAMPEAU,

Surintendant de Police.

BUREAU DU SURINTENDANT DE POLICE,

HÔTEL DE VILLE,

Montréal, 20 mars 1908.

Northwest side partly by lot No. 4674-3 and 4674-2, said side measuring 91.4 feet, and containing one thousand one hundred and ninety (1,190) feet in superficies, English measure, said lot of land being the Southeastern portion of lot No. 4674-2 on official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Boulevard St. Paul.

34.—A street of irregular figure, bounded on the Northeast side by lot No. 4672, said side measuring 76.6 feet; on the Southeast side by the property of the Corporation of Montreal, bearing No. 4692, said side measuring 825 feet; on the Southwest side by lot No. 4679, said side measuring 79.8 feet; on the Northwest side by lots subdivisions Nos. 2, 85, 86, 108, 109, 263, 264, 292, 293, 458 and 459 of lot No. 4674, said side measuring 825.0 feet, and containing fifty-four thousand four hundred and fifty feet (54,450) in superficies, English measure; said street being the whole of lot No. 4674-1 on official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Boulevard St. Paul.

35.—A lot of land of irregular figure, bounded on the Northeast side partly by lot No. 4671-1 (a street), partly by lot No. 4674-2, partly by lot No. 4674-3, said side measuring 98.8 feet; on the Southeast side by the property of the Corporation of Montreal bearing No. 4692, said side measuring 1170.0 feet; on the Southwest side by lot No. 4680, said side measuring 100.5 feet; on the Northwest side by the remaining portion of lot No. 4679, said side measuring 1170.0 feet and containing ninety-seven thousand nine hundred and five feet (97,905) in superficies, English measure, said piece of land being the Southeast portion of lot No. 4679 in Boulevard St. Paul, on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Boulevard St. Paul.

36.—A lot of land of irregular figure, bounded on the Northeast side by lot No. 4679, said side measuring 100.5 feet; on the Southeast side by the property of the Corporation of Montreal bearing No. 4692, said side measuring 1193.0 feet; on the Southwest side by the property of the Corporation of Montreal bearing No. 4692, said side measuring 136.7 feet; on the Northwest side by the remaining portion of the lot No. 4680, said side measuring 1247.3 feet, and containing one hundred and three thousand nine hundred and five (103,905) feet in superficies, English measure, said piece of land being the Southeastern portion of lot No. 4680 in Boulevard St. Paul, on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Boulevard St. Paul.

The whole in accordance with a plan of the improvement deposited in the office of the Superintendent of Water Works, City Hall, Montreal.

All the above dimensions are in English feet and decimals.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,

DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,

Attorneys for the City of Montreal.

CITY HALL,

Montreal, 10th March, 1908.



SIDEWALKS

NOTICE IS HEREBY GIVEN to all proprietors, occupants or guardians of houses, buildings or lots in this City, to remove, or cause to be removed, immediately, the snow or ice upon the sidewalks facing their respective properties, and to keep them free of snow or ice from the 20th instant until the end of the present winter.

Whosoever contravenes this order will be prosecuted according to the law.

O. CAMPEAU,

Superintendent of Police.

OFFICE OF THE SUPERINTENDENT OF POLICE,

CITY HALL,

Montreal, 20th March 1908.